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Den næste sag på dagsordenen var: 

8) Tredje behandling af: 
Forslag til lov om tilskud til strukturprojek- 

ter inden for jordbruget. 
(Lovforslag nr. L 164. Fremsat 19/1 78, 

Første behandling 7/2 78. Anden behandling 
3/5 78). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 106 stemmer mod 41. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

9) Tredje behandling af: 
Forslag til lov om ændring af  merværdiaf- 

giftsloven. (Ændringer som følge af  EFs 6. 
momsdirektiv). 

(Lovforslag nr. L 98. Fremsat 17/11 77. 
Første behandling 22/11 77. Betænkning 
28/4 78. Anden behandling 2/5 78). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges med 102 stemmer mod 45. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive tilstillet statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

10) Første behandling af: 

Forslag til lov om ændring af  lov om tipning 
[af Ellemann-Jensen (V) m. fl.]. 

(Lovforslag nr. L 225. Fremsat 18/4 78). 

Sammen med denne sag foretoges den næ- 
ste på dagsordenen opførte sag, nemlig: 

11) Første behandling af: 
Forslag til lov om tipsmidlerne til idrætten 

[af Dohrmann (FP) m. fl.]. 
(Lovforslag nr. L 227. Fremsat 26/4 78). 

Lovforslagene sattes til forhandling. 

Forhandling 

Ministeren for skatter og afgifter (Kamp- 
mann): 

Lovforslaget fra venstre går ud på, at den 
nedsættelse af afgiften til staten fra 20 til 19 
pet., som skulle gælde for regnskabsårene 
1976-77 og 1977-78, skal gøres permanent. 

Den midlertidige nedsættelse var motiveret 
med, at der skulle sikres de formål, som får 
andel i tipsoverskuddet, herunder navnlig 
idrætten, et større beløb, indtil den forvente- 
de stigning i tipsoverskuddet var slået igen- 
nem. Denne stigning har imidlertid siden 
lovændringen i 1976 været langt større end 
forudsat, og jeg står derfor lidt uforstående 
over for, at venstre på indeværende tids- 
punkt er kommet med et forslag som dette. 

Der blev i forbindelse med den meget 
grundige revision af tipsloven i sin tid indgå- 
et et meget omfattende forlig, hvori også 
venstre deltog, og det ligner ikke venstre at 
bryde aftaler af den art, som lå til grund for 
revisionsbehandlingen på det tidspunkt. 

Hertil kommer, at jeg har haft et møde 
med formanden for Dansk Idræts-Forbund 
og Dansk Ungdoms Fællesråd, hvor man har 
rejst det spørgsmål, som venstre nu har 
nævnt, idet man bad regeringen overveje, om 
ikke man kunne fastholde de 19 pet. perma- 
nent i stedet for at gå op på de 20 pet., såle- 
des som loven foreskrev det. 

Jeg lovede velvilligt at overveje dette for- 
slag fra de to organisationer, men måtte gøre 
opmærksom på, at jeg af tidsmæssige grunde 
ikke kunne fremsætte et forslag, da det ville 
forudsætte en overskridelse af de frister, som 
venstre selv har været med til at fastlægge, 
og at jeg derfor måtte overveje det i forårets 
løb og i sommerens løb, inden jeg ville fore- 


